
Voortgang verduurzaming openbare ledverlichting  
 
In 2019 heeft uw raad een krediet beschikbaar gesteld van €3,2 miljoen voor het realiseren van de 
eerste fase van de verduurzaming van de openbare verlichting.   
Het vervangen van de oude armaturen had naast de aanzienlijke kostenbesparing op onderhoud en 
energie ook tot doel om de continuïteit van de openbare verlichting te waarborgen. Dit omdat veel 
oude lichtbronnen niet meer leverbaar zijn. Het project is in volle gang, maar heeft wel enige 
vertraging opgelopen. Ten eerste door vertraging in de bestekvorming voor de Europese 
aanbesteding voor het onderhoud aan de openbare verlichting en ten tweede door de impact van 
Covid-19 op de elektronicamarkt. 
De laatste tijd ervaren leveranciers namelijk de gevolgen van de coronacrisis voor de levering van 
elektronica, met name de ‘chips’. Als gevolg van de wereldwijde vraag naar ‘chips‘ is de levertijd van 
armaturen enorm toegenomen. Het maakt daarbij niet uit welke leverancier de armaturen levert, de 
problematiek is namelijk mondiaal. Ook de beschikbaarheid van monteurs van de aannemer door 
corona heeft op het hoogtepunt van de coronacrisis de snelheid van de uitvoering negatief 
beïnvloed. Omdat de armaturen niet meer in een constante stroom worden aangeleverd en de 
aannemer met een kleine bezetting werkt, heeft dit effect op de doorlooptijd en dus de planning.  
Momenteel zijn inmiddels ca. 1300 armaturen vervangen. De vertraging heeft echter geen effect op 
de continuïteit van de openbare verlichting en de totale kosten voor de LED vervanging. De prijzen 
voor levering en montage liggen namelijk vast en zijn niet tijdgebonden.  
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